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Logistic 71

EN

Losoul is back on Logistic with 2 long dancefloor tracks. A follow up to the acclaimed Dogma & Calma 12" released in 2010. “Sawce” on the A side has a Jackin’ Chicago feeling with powerful pads that goes on the entire track reminding the noise of a sport’s car engine – an old school flavour that the early 90’s techno fans should enjoy. “Constellar” on the B offers a modern and sophisticated techno track with slow minded groove. The production gathers a twisted synth that changes all the time which gives a unique atmosphere to the song - a strong trip to be listened loud. Get on board!

------

FR

Losoul est de retour sur Logistic avec 2 longues pièces conçues pour les dancefloors. Ce maxi est la continuité de l’incontournable "Dogma & Calma Ep" sorti en 2010. En face A "Sawce" sonne Chicago avec un son chaud de clavier qui avance tel un moteur de voiture de sport tout le long du morceau – un univers old school que les fans de techno du début des années 90’s devraient particulièrement appréciés. En face B, "Constellar" est une œuvre d’art ! Une techno moderne et sophistiquée au groove lent et mental. Une production léchée incluant un son de synthé tordu et hypnotique qui change tout au long du morceau. Un voyage à ne pas manquer dans l’univers de Losoul.

Tracklist :

A. Sawce
9’50

B. Constellar
9’00
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